

Harboøre Digelag Af 2015

Bestyrelsesmøde

Blad nr. 12

Formandens initialer:

Ref.

Mødetidspunkt:

Lørdag, den 3. marts 2018 kl. 10.00 – 12.00

Mødested: **Skalvej 31, Vrist**

Fraværende: Ingen (hele bestyrelsen samlet)

Dagsorden:

Referat:

<p>1. Siden sidst</p> <ul style="list-style-type: none">Får på diget <p>Til orientering</p>	<p>Skov- og Naturstyrelsen har efter samtykke fra digelaget sat fårehegn op. Der mangler klaplåge og piktogrammer. I 2018 sættes får på området. Efter græsningssæsonen foretages fælles besigtigelse. Eventuelle skader på diget udbedres af SNS.</p>
<p>2. Status vedr. vandstandsmåler i Plet Å</p> <ul style="list-style-type: none">Digelagets vandstands- og nedbørsmåler i Plet Å har gennem en periode været ude af drift. Fejlen skulle nu være udbedret. <p>Til orientering</p>	<p>Vandstandsmåleren fungerer igen ved hjælp af en ferskvandssonde. Denne skal udskiftes med en sonde, som kan tåle salt. Laget betaler differensen på prisen mellem en ferskvands- og saltvandssonde.</p>
<p>3. Henvendelse vedr. høj vandstand primært i området omkring Ferring Sø</p> <ul style="list-style-type: none">I efteråret har vandstanden i digelagets område flere steder været højere end normalt. På den baggrund har der været en kontakt til Harboøre Pumpelag. Digelaget har også tjekket slusen ved Hygum Nor. <p>Til orientering og drøftelse.</p>	<p>Digelaget konstaterer, at lagets anlæg fungerer tilfredsstillende. Vandstandsmåleren viser, at Hygum Sluse fungerer som den skal. Lang diskussion. Geopartners opmåling kan ikke påvise mangler ved Hygum Kanal. Der er ophobet meget slam (stammer fra mangeårig forurening) i Hygum Nor. Dette kan ses ved lavvande. (Oplyst af Leif Johansen)</p>
<p>4. Budget og regnskab</p> <ul style="list-style-type: none">Alwin har sendt budget & regnskab rundt til endelig godkendelse. Giver budget eller regnskab anledning til bemærkninger inden endelig fremlæggelse på digelagets generalforsamling? <p>Orientering ved digelaget kasserer</p>	<p>AN gennemgik regnskab. 600.00 flyttes til en beredsskabskonto.</p> <p>Laget har en solid økonomi og kan formentlig nedsætte bidraget for 2019.</p> <p>Theodor Trillingsgaard stopper som intern revisor. Der skal derfor findes en afløser.</p>



<p>5. Status på projektet "cykelsti" på lagets diger</p> <ul style="list-style-type: none"> • På Teknik & Miljøudvalgets møde den 26. feb. indstilles der til, at der arbejdes videre med cykelstien og i den forbindelse bevilges 1 mio. kr. fra cykelstipuljen. • Der er skabt en pulje som åbner mulighed for at søge midler til udbedring af diger (se bilag) <p>Til drøftelse</p>	<p>JP orienterede.</p> <p>Der er lokal modstand mod projektet men borgmesteren er meget positiv. Bestyrelsen er ligeledes positiv.</p> <p>PAa kontakter Thomas Damgaard for hjælp til ansøgningsmateriale til nævnte puljer.</p>
<p>6. Generalforsamling den 14. april kl. 10.00 i Harbøre Centret</p> <ul style="list-style-type: none"> • Annoncering • Adgangskontrol • Forplejning • Dirigent • Formandens beretning • Valg til bestyrelsen • Behandling af indkomne forslag (evt. ny mødedato) <p>Til drøftelse og beslutning</p>	<p>GF annonceres i den lokale presse (i uge 11). Indkaldelsen ligger også på lagets hjemmeside.</p> <p>Ebbe Ravn har indvilget i at være ordstyrer.</p> <p>Der udføres ikke adgangskontrol.</p> <p>Alwin Neumann og Irvin Svensson modtager genvalg.</p> <p>Suppleant Per Jacobsen er på valg. Suppleanter er på valg i lige år.</p> <p>Bestyrelsen mødes kl 0930 forud for generalforsamlingen</p>
<p>7. Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Næste møde 	<p>Digevandring aftalt til 04052018. Tidspunkt sidst på eftermiddagen. Aftales nærmere senere.</p> <p>PAa oplyste at Kristina Brochmann (LK) vil deltage i de næste møder.</p>

Mødedeltagernes underskrift:

Venlig hilsen

Poul Bernhard Aagaard
Biolog